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Er wordt in de stukken van de Gemeente gesteld dat de visie in samenspraak met de Provincie Groningen is opgesteld.
Hoe zit nu echt?

Een tweetal brieven van de provincie geven een ander en behoorlijk verhelderend beeld.  Zie de volgende link:

http://koens.biz/index.php?option=com_content&task=view&id=33&Itemid=57 

Hierin wordt een ander beeld gegeven van het standpunt van de Provincie en worden er over de contingenten andere
aannames gedaan dan aangegeven in de Visie. Ook worden er behoorlijk wat kanttekeningen gezet bij de keuzes die
gemaakt worden. De afstemming tussen Gemeente en de Provincie lijkt niet optimaal te zijn. Het lijkt erop dat de
Gemeente op ramkoers ligt met de Provincie en dat zoals vergelijkbaar in Froombosch waarschijnlijk een doorbraak
geforceerd gaat worden door simpelweg te gaan bouwen. Een buitengewoon kwalijke zaak als dat werkelijk zou gaan
gebeuren.
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